
Informasjon til medlemmer i ØVA 

 

Styret i ØVA vil med dette kort informere om aktiviteter som er pågående og har vært pågående 
gjennom vinteren. 

 

Holmestrand kommune og deres del av VA utbyggingen: 

- Entreprenøren som Holmestrand kommune har valgt til å legge sjøkabel fra Skjærvika til 
ilandføringspunktet, ved sydenden av Gamleveien, er godt i gang. Vi ser det er utført 
arbeider, og regner med at dette blir ferdigstilt i løpet av sommeren. Selv om vi i første 
omgang ikke vil få vann, legger Holmestrand kommune ned infrastruktur dimensjonert 
for å fremføre både vann og avløp til ØVA-prosjektet. 

 

Informasjon fra styret: 

- Styret i ØVA har hatt møter med Holmestrand kommune. Status er fortsatt som 
Holmestrand Kommune informerte om på årsmøtet i fjor. Ingen andre bevegelser eller 
tolkninger så langt. 

- Styret har ifølge mandat gitt på samme årsmøte utarbeidet ett konkurransegrunnlag 
sammen med rådgiverselskapet Envidan. Konkurransegrunnlaget er tegnings- og 
traseunderlag for entreprenører til å kunne by og gi pris på anlegget som skal bygges i regi 
av ØVA i kommende konkurranse. 

- Det er fra styret sin side også avhold en god gjennomgang av foreslåtte ledningstrase 
med Grunneier Borgen også, veldig positiv gjennomgang. 

- Invitasjon til deltakelse i konkurranse er ila overgangen januar-februar i år sendt til 8-10 
entreprenører styret mener kan utføre en slik jobb. 

- Svarfristen på konkurransen med komplett prising er 27.03.24. 

 

Veien videre: 

- Styret vil etter innkomne tilbud sammenligne priser og tolke gjennomføringsforslag, se 
på troverdighet, likviditet til entreprenører og referanser. 

- Basert på dette blir det regnet ut en pris pr. hytte som er lik for alle medlemmer (for tiden 
108 stykk). Denne prisen blir så sendt ut på høring hos medlemmene og det må innkalles 
til ett ekstraordinært møte for å presentere dette. 

- Veien deretter er avhengig av hvor mange medlemmer som vil forplikte seg til å bli med 
på videre satsing og innbetaling av ett større beløp for dette. 

 

 

 

 

 



Fakta: 

- Slike konkurranser som dette er taushetsbelagt. Det er kun styret som vet om hvem som 
er invitert, hvem som vil by og hva prisen blir når tilbudet kommer. Dette vil forbli holdt 
lukket av styret inntil entreprenør er valgt og tildelt jobben. Styret vil da utgi alle detaljer 
helt åpent til medlemmene. 

- Hvorfor er konkurranser lukket? Det er med bakgrunn i at man ikke ønsker 
entreprenørene skal vite om hverandre og således invitere til prissamarbeid. Nå kan 
dette skje på eget initiativ av entreprenører at de vil slå seg sammen, men da kommer 
det også frem i levert tilbud. 

- Fra styrets side er det en person, John Ringerud, som er ansvarlig og leder denne 
konkurransen. John har dog utdelt myndighet til at Ole G. Ronten og Øystein Bjørløw kan 
utføre befaringer med entreprenører som måtte ønske dette. 

Sluttkommentar: 

- Styret i ØVA vil henstille til medlemmene og ikke «mase» på styrets medlemmer i denne 
saken, da de ikke kan dele informasjon under pågående konkurranse. Ved at en utvalgt 
fra styret leder konkurransen er ØVA også sikret at entreprenørene får den samme 
informasjonen. 

- Så hva som skjer etter at medlemmene har hatt forslaget til gjennomgang og vurdering, 
vil være helt avhengig av utfallet av denne gjennomgang og vurdering av hvert enkelt 
medlem. Derfor er ikke tenkt prosess med tildeling av entreprenør, oppstart bygging etc 
nå nevnt, da dette avhenger av andre forhold som må avklares først. 

 

Mvh 

 

Styret i ØVA 

Sande, 05.03.2024 


